

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Լ. Կ. Բաբաջանյանց, Յ. Ռ. Մեռյան. Սովորական դիֆերենցիալ հավասարումների հոլոմորֆ լուծումների գնահատումը	83
Գ. Վ. Միխայիլյան. Յուրյեի տրված α -գործակիցներով շրջանում անալիտիկ ֆունկցիայի գոյության մասին	92
Մ. Ա. Մկրտչյան, Ա. Պ. Ցուժակով. Նյուտոնի բաղմանիստը և n -փոփոխականի ու-ցիոնալ ֆունկցիայի Լորանի շարքերը	99
Ռ. Մ. Մեհրաբյան. Ռիմանի թվային շարքերի տեղափոխելության վերաբերյալ թեորեմի ընդհանրացման մասին	106
Վ. Մ. Մարտիրոսյան. Ժառագայթների համակարգի վրա Միտագ-Լեֆլերի տիպի սիս-տեմների փակույթի, միեմալության ու բազիսության մասին	117
Ա. Ս. Զիլբերգլեյտ, Ցու. Ի. Կոպիլևիչ. Բազմանդամային ևպերատորային վիշի մասին	134
Է. Կ. Դիլանյան. Մ. Մ. Զրբաշյանի ինտեգրալ ձևափոխությունների տեսության մի կիրա-րության մասին	140

СОДЕРЖАНИЕ

Л. К. Бабаджаниянц, П. Б. Мгоян. Оценка голоморфных решений обыкновенных дифференциальных уравнений	83
Г. В. Микаелян. О существовании аналитической в круге функции с заданными α -коэффициентами Фурье	92
М. А. Мкртчян, А. П. Южаков. Многогранник Ньютона и ряды Лорана рациональной функции n -переменных	99
Р. М. Мехрабян. Об одном обобщении теоремы Римана о безусловной сходимости числовых рядов	106
В. М. Мартиросян. О замыкании, минимальности и базисности систем функций типа Mittag-Lefflera на системе лучей	117
А. С. Зильберглейт, Ю. И. Копилевич. О спектре полиномиального операторного пучка	134
Э. К. Диланян. Об одном приложении теории интегральных преобразований М. М. Джрбашяна	140

CONTENTS

L. K. Babadzanianz, P. B. Mgojan. Estimation of the holomorphic solutions of ordinary differential equations	83
G. V. Mikaelian. Existence of a function analytic in the disk having prescribed α -Fourier coefficients	92
M. A. Mkrtchian, A. P. Juzakov. The Newton polytope and the Laurent series of rational functions of n variables	99
R. M. Mehrabian. On a generalization of Riemann's theorem about unconditional convergence of number series	106
V. M. Martirosian. On the closure, minimality and basisness of systems of Mittag-Leffler type on a system of rays	117
Yu. I. Kopilevitch, A. S. Silbergleit. On the spectrum of polynomial operator pencil	134
E. K. Dilanian. An application of the M. M. Djrbashian integral transformations theory	140